
                                      Referat fra afdelingsbestyrelses mødet d. 18 november 

                                                  Stadion Alle, afd. 11 - Ikast Andelsboligforening. 

                                            Tilstede var Jan - Anne grethe - Kirsten - Kim - Azime. 

                                                         Fraværende var Songul - Michael og FFPT. 

  

1. Godkendelse af dagsorden. 

   Dagsorden godkendt. 

2. Godkendelse af referat. 

   Manglende bevillinger til julehygge - Tysklandstur  - juletræ for børn, derefter er referatet godkendt. 

3. Orientering fra FFPT. 

   Børneattest - hver enkelt bestyrelsesmedlem tager selv kontakt til hovedkontoret. 

4. Planlægning af juleaktiviteter 

a. Juledekorationer d. 24. november incl beløbsbevilling. 

   Anne grethe Handler ind, tovholder denne dag er Kirsten og Anne grethe, vi laver vores egne dekorationer, 

   der er bevilliget 1000 kr til indkøb. 

b. Tysklandstur d. 7. december incl beløbsbevilling. 

   Turen går til Flensburg julemarked, husk billet og gyldig pas, tovholder på turen er Anne grethe og Kim, 

   der er bevilliget 7000 kr til bussen. 

c. Juletræ for børn incl beløbsbevilling. 

   Juletræ for børn, tovholder er Michael og Songul, bestyrelsen køber slik og sodavand i Tyskland, der er klippe og 

  klister hygge i bestyrelsens lokale d. 14 december. Der er bevilliget 1000 kr til hygge den dag. 

d. Julefrokost for bestyrelsen incl beløbsbevilling. 

   Bestyrelsen holder Julefrokost d. 11 januar kl. 17.30 vi mødes på Kina Buffet i Ikast, der er bevilliget 500 kr. 

5. Status på udemiljø. 

      Vi venter stadig på at høre fra kommunen. 

6. Orientering fra udvalg/bestyrelsesmedlemmers ansvarsområder. 

a. Genbrugen 

   Genbrugen mangler købere, det er meget lidt der sælges for tiden, måske p.g.a. vejret. 

b. Havegruppen 

   Havegruppen er gået i vinterhi, vi starter op igen til Maj 2020, hold øje med opslagstavlerne. 



c. Andet 

   Intet . 

7. Nedsættelse af arbejdsudvalg. 

               Kommissorium: Udarbejdelse af forslag til køkkenrenovering og altanrenovering, blok 1-5. Herunder forberedelse af 

optaktsmøder, hvor forslagene kan gennemgås for beboerne. 

                  Afdlingsbestyrelsen har har oprettet et arbejdsudvalg som er Kirsten - Kim - og måske Michael, som kigger på 

                  mulighederne for udvidelser af altaner blok 1-5 og nye køkkener blok 1-5. 

8. Meddelelser fra beboerne. 

     Intet nyt. 

9. Meddelelser fra administrationen. 

    Intet nyt. 

10. Møder for bestyrelsen. 

    Julefrokost d. 11 januar 2020 kl. 17.30  

    Næste møde er d. 20 januar kl. 19. 

11. Evt.  

    Generel diskussion on FFPT. 

    Urinering i kældrene.  

            Afdelingsbestyrelsen ønsker alle en rigtig glædelig jul og et godt nytår. 


